



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
9 DECEMBER 2010

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	KRISTINA BERNDTSSON
VICE ORDFÖRANDE	LARS LUNDBERG
KASSÖR	SOHEIL BASHIRINIA
SEKRETERARE	SIMON SIGURDHSSON
LEDAMOT	MARCUS JOHANSSON
ORDFÖRANDE DP	MARCUS BIRGERSSON
ORDFÖRANDE F6	JONAS LANDBERG
TILLTRÄDANDE ORDFÖRANDE FNOLLK	DANIEL ANDRÉN
ORDFÖRANDE SNF	HELENA JAKOBSSON LARSSON
ORDFÖRANDE FOC	JONAS FLYGARE
ORDFÖRANDE FARM	KARIN SKOGLUND KEIDING

§1 Mötets öppnande

Kristina öppnar mötet punktligt.

§2 Val av justerare

Marcus Johansson väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll

Inga beslut att följa upp.

§4 Rundabordet

- **Kärnstyret:** har mailat med Jonny, och haft stormöte.
- **FARM:** hade bakkväll. De har haft sitt sista möte för året också, och utvärderat F-dagen.
- **NollK:** har fått sina overaller och sytt på märken.
- **DP:** hade julbord istället för DuP, och planerar omsits.
- **Foc:** har mekat flipper och fyllt på automater. De ska tydligen sälja ett flipper också.



- **SNF:** hade sitt sista möte i tisdags. De planerade inför cocktailpartyt nästa läsperiod, och tog upp en fråga om Erland.
- **F6:** har satt upp affischer till ET-rajjet.

§5 Sektionens dag

Kärnstyret föreslår 12 februari (lördag lv4) som ett lämpligt datum, och frågar även F6 om de vill arra.

Beslut: Sektionens dag blir den 12 februari 2011.

§6 Grafisk profil

Vi bordlägger frågan eftersom ingen har läst den grafiska profilen.

§7 Alkoholtillstånd, FARM

FARM vill ha alkoholtillstånd till F-dagen om den blir av nästa år. Banketten ska inte vara svart, eftersom företagen kan råka illa ut då tycker FARM. Vi måste i så fall ta bort ett annat arr. Lars påpekar dessutom att detta inte hade varit ett problem om Focus hade varit permanentinsynat. MatteDuPen är ju en kandidat. Finalsitsen är en annan.

FARM vill i alla fall kunna ta betalt, och då *måste* de ha ett tillstånd. Vi prioriterar helt klart F-dagen högre än en liveDuP. Vi får helt enkelt lista alla arr som behöver tillstånd (ET-raj och pubrundor är självklara, sedan har vi sektionens dag och annat). Vi skjuter på frågan till senare i vår.

§8 Avtacka Cederwall

Vi borde avtacka Cederwall när han nu går av som PA. Men hur? Vi kan ålägga någon att göra det. Vi väljer Solle.

Beslut: Soheil fixar en present till Cederwall.

§9 FBI-stadgar

Även denna fråga bordläggs eftersom ingen läst igenom FBI-stadgarna.

§10 Patrullmansaccess

DP kan inte ställa upp, och kommer inte in i dörren vid baren. Skåning påpekar att bara förtroendevalda ska kunna ställa upp, eftersom det kräver ansvar som endast förtroendevalda givits. Angående dörren vid baren så kan Skåning kolla upp det. Han kan kolla upp om man kan hårdlåsa den också, så att knappen inte funkar.

Beslut: Skåning kollar upp det här med bardörren (gäller F6 också). DP-ledamöter får *inte* uppställningsrättigheter.



§11 Jonny (igen)

Kraz har pratat mer med Jonny för att klargöra var vi står i frågan. Jonny håller fortfarande inte med om vad vi beslutat. Vi väntar på svar från revisorn, och sedan kan vi reda ut det. Han vill dock inte att vi gnäller på Elmer. Vi ska försöka hitta den gamla bokföringen också och fråga den berörda revisorn hur dåligt det var.

Beslut: Kraz ska kontakta berörd revisor.

§12 Övriga frågor

- **Overaller i Styretrummet:** Man ska bara ha saker i Styretrummet om man inte har nyckel — det här är ingen fyllegarderob. Alla säger till sin förening att detta gäller.
- **DP gnäller på Foc:** DP vill att Foc viker ihop sina kartonger och lägger upp på vagnarna istället för att göra som det är nu. Foc håller med och Jesus ska meddela sina pirater.
- **ET-raj:** Man får inte ha med egen alkohol på ET-rajat.
- **Skvaller:** Solros är bara 19 år!

§13 Nästa möte

Nästa möte blir någon gång i januari 2011.

§14 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Kristina 12:35 efter att Lars tackat för samarbetet med Helena och Karin, som går av som ordföranden vid årsskiftet.

Kristina Berndtsson
Ordförande

Simon Sigurdhsson
Sekreterare

Marcus Johansson
Justerare